

EDITORIAL

Dear colleagues, again we present an interesting issue of LAJPE. It is important to mention that the funding of an open journal is a very hard task in Latin America. However, we believe on sharing knowledge in a free way without consideration of country, race, religion, beliefs, etc. Science should be available to any person in the world, certainly some editorial business related to science are millionaire business, indeed succeed enterprises, I want to emphasize that this is not our case. LAJPE is a humble editorial work made with some small supports given by LAPEN, the Institute of Science Education and the National Polytechnic Institute from Mexico. We are making much with less, fortunately new fresh air has arrived to LAJPE, the editorial team is growing, two enthusiastic colleagues are collaborating and given great efforts, therefore I welcome to Isabel Contreras and Enrique Martínez. Indeed, their work joined with the collaboration of researchers on Physics Education all around the world will produce transcendental issues of LAJPE. On the other hand, some colleagues have left of the International Advising Committee, we thank their help and support, and we are looking for new young promises on research. Also young Physics students are reading LAJPE papers and are being motivated to be our collaborators. We say them simply, welcome to LAJPE community!

Sincerely,

Cesar Mora
Editor-in-chief

EDITORIAL

Estimados colegas, nuevamente presentamos un interesante número de LAJPE. Es importante mencionar que la financiación de una revista en línea de acceso abierto es una tarea muy difícil en Latinoamérica. Sin embargo, creemos en la libre diffusion del conocimiento sin consideración de país, raza, religion, creencias, etc. La ciencia debe ser accessible a cualquier persona en el mundo, ciertamente algunos negocios editoriales relacionados con la ciencia son negocios millonarios, quiero enfatizar que este no es el caso de LAJPE. Este es un humilde esfuerzo editorial realizado mediante pequeños apoyos proporcionados por la red LAPEN, el Instituto de Educación en Ciencias y el Instituto Politécnico Nacional de México. Estamos haciendo mucho con poco, afortunadamente dos entusiastas colegas están haciendo un gran esfuerzo, por consiguiente les doy la bienvenida a Isabel Contreras y a Enrique Martínez. Sin duda, su trabajo unido a la colaboración de investigadores en Educación en Física en todo el mundo producirán numerosos trascendentales de LAJPE. Por otro lado, algunos colegas han dejado el Coité Asesor Internacional, agradecemos su esfuerzo y ayuda, y estamos en la búsqueda de nuevas promesas jóvenes en investigación. También jóvenes estudiantes de Física están leyendo artículos de LAJPE y están siendo motivados para ser nuestros colaboradores. Simplemente les decimos, ¡bienvenidos a la comunidad LAJPE!

Sinceramente,

Cesar Mora
Editor en jefe